
A nyitótalálkozó fókuszában a partnerek találkozása és megismerése állt. Ahhoz, hogy a

legmegfelelőbb munkamódszert és ütemtervet alkossuk meg fontos volt, hogy megismerjük egymás

munkamorálját, kulturális hátterét és stílusát. Az első találkozóra különböző tematikájú programokat

szerveztünk.

Az első napirendi pont a partnerek bemutatkozása volt, melynek során minden résztvevő
adott egy rövid összefoglalót az intézményében folyó tehetséggondozásról. Megbeszéltük a témával

kapcsolatos különböző megközelítéseinket, és mivel ez volt az egyetlen magyarországi látogatás, a

KMTA is részletesen bemutatta mentorprogramját. Ez a beszélgetés segített meghatározni és

felvázolni az előttünk álló utat, melynek fő célja a tehetséggondozásban található jó gyakorlatok

összegyűjtése.

A nyitótalálkozó második része a munkaerő-piaci igények és lehetőségek témáját érintette a

Paksi Atomerőműben tett rövid tanulmányi látogatásunk során, ahol partnerünk, az ESZI is

bemutatkozott. Ők a régió legnagyobb szakképzési gimnáziuma, jól menedzselt tehetségprogrammal

a diákok számára, és hosszú távú partnerei a KMTA-nak. Ezt a látogatást azért vettük fel a napirendre,

hogy bemutassuk a szakképzés helyzetét, és első kézből szerezzünk tapasztalatokat a résztvevőknek.

Találkoztunk az intézmény pedagógusaival, hogy megvitassuk a jó gyakorlataikat, és meglátogattuk a

tanulókat a tanórán kívüli foglalkozások során, hogy megkérdezzük őket a magyar szakképzési

rendszerben szerzett tapasztalataikról.

A következő nap napirendjén a gyakorlati megbeszélések szerepeltek. Végigvezettük

partnereinket a projekt pénzügyi vonatkozásain és beszámolási kötelezettségein, valamint

megbeszéltük a partnerszerződések részleteit, amelyek magukban foglalták a belső időközi jelentések

időzítését is. Megbeszéltük, és ahol szükséges volt, újra elosztottuk az egyes partnerek feladatait

annak érdekében, hogy tapasztalataikat és szaktudásukat jobban befogadhassuk.

A következő programpont a magyar szakképzésről, illetve a közeljövőben várható

változásokról szóló előadásunk volt. Az előadást követően összehasonlítottuk az 5 ország szakképzési

különbségeit. Ez a megbeszélés megalapozta a ránk váró feladatok (országjelentések, eredmények,

stb.) elvégzésének menetét.

A partnerektől kapott visszajelzések alapján a nyitó találkozó informatív és inspiráló

találkozónak bizonyult minden érintett fél számára.

A találkozó sikeres volt, mert: Az ütemtervet betartottuk, a magyar szakképzési rendszer

áttekintése jól szervezett volt, az ülésen szóba került témák egytől egyig segítették megérteni és

megalapozni a következő időszakban ránk váró feladatainkat.

Az első találkozás nagyon jól sikerült, hiszen a programok jól átgondoltak voltak, nagyon

barátságos környezetben telt el ez a két nap, ill. sok hasznos információval tértek haza a partnerek. A

munka mellett hagytunk időt városnézésre is, illetve szabad programokra, hogy a partnerségnek

legyen ideje jobban megismernie egymást. Új szakmai kapcsolatokra tettünk szert és rengeteg fontos

információt szeretünk a tehetséggondozásról.


